
Hočemo drevesa!
Na sestankih krajevne skupnosti sli-

šimo, v časopisih pa preberemo, kako naj
krajani čuvamo zelenice, čistimo okolico
blokov. Kot krajan KS Zgornja Šiška vem,
da je čistoča odvisna od nas samih in tudi
od krajevne skupnosti.

Med bloki šišenska 15, 17, 19 in 21 in Mar-
tina Krpana 1, 3, 5 in 7 sta dva prostora, na-
menjena zelenici, toda krajevna skupnost je
v 16 letih ni uspela urediti. Če bi vsako leto
posadili eno drevo, bi jih že bilo 16, tako pa
se je tudi tistih šest, pred leti posajenih,
posušilo.

Ne vem, zakaj sedaj hočejo na tem p r o
storu narediti otroško igrišče, če pa so za
bloki Tugomerjeve že igrišča, vendar zane-
marjena. Cudno je, da krajevna skupnost
upošteva želje samo nekaterih. Tako so asfal-
tirali dohode k blokom Martina Krpana 1 in
3, postavili klopi, posadili drevje, položili
kamnite plošče na bližnjico. Vprašujemo pa
se, zakaj nam niso ugodili, saj dobimo od
tajnika krajevne skupnosti le zafrkljive in
posmehljive odgovore.

Mislim, da ima vsak krajan na zboru sta-
novalcev pravico povedati svoje predloge,
povedati svoje mnenje, kritiko (kanalizacija,
asfaltiranje, zelenice itd.)- Pravijo, da je po-
trebno prevzgojiti otroke, jaz pa pravim, da
je v prvi \rsti potrebna prevzgoja staršev.
Upam, da bodo začeli akcijo saditve dreves,
da sčasoma ne bomo imeli le betonske džun-
gle.. .
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